Sultanate of Oman Ministry of Health Drug Safety Center Muscat



سلطنة غمسان وزارة الصحة مركز سلامة الدواء مسقط

Circular No. 195/ 2025

25

Maring Forward with Confidence

تعميم رقم: ١٩٥ /٢٠٢٥ م

30- 03 -1447AH 23-09-2025 التاريخ: ٣٠/ربيع الأول/ ١٤٤٧هـ الموافق: ٢٣/ سبتمبر/ ٢٠٧٥م

TO ALL PUBLIC PHARMACIES

Sub: Activation of the Duty Roster Service via the Electronic Portal.

إلى جميع الصيدليات العامن

الموضوع: تفعيل خدمة عرض جداول المناوبات الشهرية عبر البوابة الصحية

After Compliments,

With reference to the above-mentioned subject, kindly be informed that the service for displaying the monthly duty roster of community pharmacies has been activated through the Electronic Health Portal. The schedules, starting from October, will be available at the portal.

Accordingly, You are kindly requested to strictly adhere to the approved schedule.

Your continued cooperation is highly appreciated.

The service link is attached herewith.

تحية طيبة وبعد..

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نفيدكم علماً بأنه تم تفعيل خدمة عرض جداول المناوبات الشهرية للصيدليات العامة عبر البوابة الصحية الإلكترونية، حيث ستكون جداول المناوبات ابتداء من شهر أكتوبر متاحة للاطلاع من خلال البوابة.

راجين منكم الالتزام التام بالجدول المعتمد.

شاكرين لكم تعاونكم المستمر.

مرفق لكم رابط الخدمة.

/https://moh.gov.om/en/search-pharmacies

_____b

Acting Director of Pharmaceutical Licensing Department

نسخة الي/

- الفاضل / المدير العام للتفضل بالعلم.
- الفاضلة/المديرة العامة لمركز ضمان الجودة.
- الافاضل- مديري دوائر الرعاية الصيد لانية والمستودعات الطبية في المحافظات.
 - الفاضل/مدير دائرة التواصل والأعلام ديوان عام الوزارة .



